



## **International Leadership Foundation**

Ronald Reagan Building and International Trade Center  
1300 Pennsylvania Ave, NW, Suite 700, Washington, DC 20004  
Tel: (202) 204-3019 Fax: (202) 351-0575 [www.ILFnational.org](http://www.ILFnational.org)

### **ILF Civic Fellowship Accepting Asian Pacific American Student Applications for 2019**

The International Leadership Foundation (ILF) is pleased to announce that the application process for the 2019 Civic Fellowship Program is open and ongoing until December 31, 2018. Every year, ILF's selection committee identifies approximately 25 outstanding Asian American, Native Hawaiian, and Pacific Islander college students to spend 8 to 10 weeks interning at a federal agency in Washington D.C. during the summer.

Students accepted into the program are known as Civic Fellows and will receive a stipend of \$2,000 upon program completion. In addition to their full-time federal internships, they will attend professional development workshops and leadership training. Fellows are responsible for their own travel, housing, and living expenses.

“One of ILF's goals is to prepare and advocate for the next generation of leaders in public service,” shared Chairman of ILF Dr. Paul Hsu. “It is so important to increase exposure and understanding of civic engagement so that young leaders can take action to support their communities in relevant ways.”

Based on the interests and majors of selected Civic Fellowship candidates, ILF will help place them with federal agencies, congressional offices, or the White House.

#### **Eligibility**

- Current sophomore, junior, or senior attending accredited college/university (Although recent graduates may be considered, criteria for federal internship placements may have eligibility restrictions)
- United States Citizen
- Minimum 3.00 GPA

#### **Required Materials**

- Resume
- Letter of Recommendation
- Official school transcripts

**To submit an application or learn more, please visit [www.ILFnational.org](http://www.ILFnational.org)**

Applications will open on October 1, 2018 and **must be submitted by December 31, 2018.**

#### **About ILF**

The International Leadership Foundation (ILF) is a 501(c)3 non-profit organization that promotes the civic engagement, leadership empowerment, and economic prosperity of the Asian Pacific American community to enhance the representation of diversity in our country. Our mission is to develop young leaders in the United States, Asia, and Pacific Rim countries in the fields of public service, entrepreneurship, and international business and politics through a network of business and community leaders. Our mission is accomplished through civic leadership training and support from the ILF's network of 15 national and global advisory boards. Since 2000, ILF has provided scholarships and educational programs with over 7,000 students to cultivate the pipeline of emerging leaders.

**[ILF Fellowship Brochure](#)**



## ***International Leadership Foundation***

Ronald Reagan Building and International Trade Center  
1300 Pennsylvania Ave, NW, Suite 700, Washington, DC 20004  
Tel: (202) 204-3019 Fax: (202) 351-0575 [www.ILFnational.org](http://www.ILFnational.org)

我们很高兴地宣布，国际领导基金会(ILF)2019 年公民研究员计划正式开放申请，并将持续到 2018 年 12 月 31 日。每年夏天，ILF 的遴选委员会都会挑选出大约 25 名杰出的亚裔美国人、夏威夷原住民和太平洋岛民大学生，在华盛顿特区的联邦机构实习 8 至 10 周。

被录取的学生被称为公民研究员，并将在项目完成后获得 2,000 美元的奖学金。除了全职的联邦实习外，他们还将参加专业发展研讨会和领导力培训。研究员需要负责支付自己的旅费、住宿费和生活费。

“国际领导基金会的目标之一是为下一代的公共服务领导人的诞生做准备”国际领导基金会共同主席许保罗博士说。“增加对公民参与的了解是非常重要的，这样年轻的领导人就可以采取行动，以相应的方式支持他们的社区。”根据选定的公民研究员候选人的兴趣和专业，ILF 将帮助他们与联邦机构、国会办公室或白宫取得联系。

### **申请资格**

- 大二、大三或大四在校学生
- 美国公民
- 最低 3.00 GPA

### **所需材料**

- 简历
- 推荐信
- 学校正式成绩单

**欲提交申请或了解更多信息，请访问网站 [www.ILFnational.org](http://www.ILFnational.org)**

**我们将于 2018 年 9 月 15 日开始接受申请者，申请必须在 2018 年 12 月 31 日前提交。**

### **关于 ILF**

国际领袖基金会(ILF)是一个 501(C)(3) 非营利组织，旨在促进亚太裔美国人(包括夏威夷土著和太平洋岛民)社会的公民参与、领导能力和经济繁荣，以增强我国社会的多样性。我们的使命是通过商业和社区领袖网络，在美国、亚洲和太平洋周边国家培养公共服务、创业、国际商业和政治领域的青年领袖。我们的使命是在 15 个国内外咨询委员会成员网络的支持下通过公民领导能力培训来完成的。自 2000 年以来，基金会已经累计向 7 000 多名学生提供奖学金和教育项目(公民奖学金项目、青年大使项目、青年领导学院/讲习班)，以培养下一代领袖。